
PROTOKÓŁ NR 26/2020

Wspólne posiedzenie następujących Komisji Rady Gminy Dąbrówka

- Komisja Gospodarcza,

- Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Wspólne posiedzenie Komisji odbyło się dnia 25 sierpnia 2020 r. w Gminnym Centrum 
Kultury w Dąbrówce i trwało od godz. 9.00 -  12.10.

W posiedzeniu udział wzięli:

Radni Gminy Dąbrówka: lista obecności w załączeniu do protokołu, 

oraz:

- Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

- Pan Ireneusz Zieliński - Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju,

- Pani Patrycja Piotrowska - Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego 

i Zarządzania Mieniem Komunalnym,

- Andrzej Siama - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego,

- Pani Agnieszka Londzin -  Sekretarz.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Wspólne posiedzenie komisji otworzył przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw 
Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka Pan Andrzej Marcinkiewicz.

Tematem posiedzenia komisji było:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Plan miejscowy „ Małopole S8” dla obszaru położonego w miejscowości Małopole 

przy drodze ekspresowej S8 Gmina Dąbrówka,
3. Monitoring wokół Urzędu Gminy Dąbrówka,
4. Wyjazd w teren - oświetlenie Kuźni Norwida,
5. Wyjazd w teren - obejrzenie przepustu w miejscowości Karolew,
6. Sprawy bieżące,
7. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 2 Plan miejscowy „ Małopole S8” dla obszaru położonego w miejscowości Małopole 
przy drodze ekspresowej S8 Gmina Dąbrówka

Na posiedzenie komisji przybył przedstawiciel firmy Grodno pan Tadeusz Bulik 
z wnioskiem dotyczącego planu miejscowego „ Małopole S8”.

Wniosek dotyczył zmiany zapisu dotyczącego daty wejścia w życie uchwały, która będzie 
przedłożona na najbliższej sesji Rady Gminy Dąbrówka. Wnioskodawca proponuje zapis „



uchwała wchodzi w życie 45 dni od daty publikacji w dzienniku urzędowym” . Zapis ten 
umożliwiłby firmie na dokończenie uzyskania planowanych pozwoleń.

Stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka oraz Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka

Komisja prosi o przygotowanie opinii prawnej dot. w/w wniosku.

Ad. 3 Monitoring w Urzędzie Gminy Dąbrówka

Pan Wójt przedstawił wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na realizację montażu 
Monitoringu w Urzędzie Gminy Dąbrówka - koszt 28 644, 24 zł

Pani Agnieszka Londzin zabrała głos informując, iż monitoring wynika z kilku przepisów: 
ustawie o rachunkowości, która w artykule 26 określa zasady inwentaryzacji majątku, ustawa
0 dokumentach publicznych, która weszła w życie w ubiegłym roku. Ustawy te nakazują 
założenia monitoringu w miejscach, w których są wytwarzane dokumenty publiczne. Pani 
Agnieszka Londzin przedstawiła również opinię prawną Inspektora Ochrony Danych 
Osobowych, w której powołuje się na ustawę o samorządzie gminnym, gdzie w artykule 9a 
jest mowa o zapewnieniu porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony 
przeciwpożarowej i przeciwpowodziowej może stosować środki techniczne umożliwiające 
rejestrację monitoringu. Kierownik jednostki jest również odpowiedzialny za ochronę mienia 
komunalnego, a monitoring do tego celu służy.

Pan Andrzej Marcinkiewicz poinformował, iż Komisja Zdrowia, Spraw Socjalnych
1 Porządku Publicznego Rady Gminy Dąbrówka pozytywnie opiniowała wniosek za 
założeniem monitoringu na terenie Urzędu Gminy Dąbrówka na wcześniejszych 
posiedzeniach komisji.

Stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka oraz Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka

Komisja wnioskuje o założenie monitoringu na terenie Urzędu Gminy Dąbrówka, Strażnicy 
OSP Dąbrówka, Gminnego Centrum Kultury, Boiska Szkolnego, Hali Sportowej Szkoły 
Podstawowej w Dąbrówce

Ad. 4 Wyjazd w teren - oświetlenie Kuźni Norwida

Pan Wójt przedstawił wniosek o zabezpieczenie środków finansowych dla Gminnego 
Centrum Kultury w Dąbrówce na wykonanie elementów oświetlenia pomieszczenia Kuźni 
Norwida w Dąbrówce -  koszt 30 845.94 zł.

W celu zapoznania się z sytuacją faktyczną o godz. 9:10 komisje udały się na wizję 
w teren.

Stanowisko Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady Gminy 
Dąbrówka oraz Komisji Gospodarczej Rady Gminy Dąbrówka

Komisje podtrzymują negatywne stanowisko Komisji Budżetowo -  Finansowej Rady Gminy 
Dąbrówka dotyczące w/w wniosku.

Ad. 5 Wyjazd w teren - obejrzenie przepustu w miejscowości Karolew



Komisje po obejrzeniu przepustu w miejscowości Karolew podjęły decyzje o odtworzeniu 
rowu z połączeniem do odpływu łączenie z budową nowego przepustu oraz z wpisaniem do 
planu budżetowego na 2021 rok ze wskazaniem funduszu sołeckiego.

Komisja również udała się do miejscowości Lasków w celu obejrzenia drogi gminnej.

Komisja wnioskuje do Wójta o jak najszybsze zajęcie się w/w sprawą.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
Rady Gminy

Ad. 6 Sprawy bieżące

W sprawach bieżących pan Marek Pasoń odczytał podania, które wpłynęły do komisji. 
Podania wpłynęły od:

1. Sołtys i Przewodniczący Rady Sołeckiej Wsi Ostrówek złożyli podanie w sprawie:

- naprawa nawierzchni ulicy Leśnej,.

- uregulowanie praw własności ulicy Leśnej,

- przeprowadzenie prawidłowej pielęgnacji drzew i krzewów na skrzyżowaniu ulic Leśnej 
i Dębowej, w celu zapewnienia prawidłowej widoczności w ruchu kołowym.

Pan Ireneusz Zieliński poinformował, iż podanie o naprawę drogi oraz pielęgnację drzew jest 
w trakcie realizacji..

2. Radny Gminy Dąbrówka pan Kamil Bielecki złożył podanie do Komisji Gospodarczej 
w sprawie:

- wydzielenia funduszu na utwardzenie drogi gminnej w miejscowości Marianów - Ślężany. 

Komisja zapoznała się z podaniem, które wpłynęło do Komisji i przydzieliła następujące 

środki -  2 000, 00 zł. na utwardzenie drogi.

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Gospodarczej.

Ad. 7 Zamknięcie posiedzenia

Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał Przewodniczący 
Komisji Gospodarczej pan Marek Pasoń dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.


